



PRODUCT CATALOG



Scan for More Information



INDIAN WHITE Basmati Rice (Amber)

Long and slender grains, perfectly aged for a flavourful fragrance and taste. Its white color complements any side dish, making it appetizing. It pairs well with meat, vegetables, and pulses.



INDIAN MAZZA (SELLA) Basmati Rice (Creamy)

Indian Mazza (Sella) Basmati Rice is a slender, aromatic rice from the Indian subcontinent. With a creamy colour, it pairs well with meat, seafood, and veggies, and offers excellent taste.



INDIAN MAZZA (SELLA) Basmati Rice (Golden)

This rice is cultivated, parboiled, and packaged in India. The natural parboiling process gives it a golden colour, enhancing its nutritional value and distinct taste. It is ideal for biryani and pulao dishes.



PUNJABI WHITE Basmati Rice

Enjoy the taste of Punjabi white basmati rice from the finest fields of Punjab, India. The aromatic fragrance and slender grains are perfect for hearty dishes like biryani, pulao, fried rice, and more.



JASHN CLASSIC Basmati Rice

Jashn Classic is an exotic variety of Basmati rice. Its smooth texture, white and slender grain, and fragrant taste make it perfect for a wholesome meal at any time of the day.



JASHN BIRYANI Basmati Rice

Enjoy the signature taste of flavourful biryani with aged basmati rice. The long and slender grains are rich in taste, texture, and fragrance.



JASHN SUPER Basmati Rice

The versatile, long-grained, and perfectly aged basmati rice is suitable for all Mediterranean recipes.



ksa.jashnfoods.com
Contact us at ksa.sales@jashnfoods.com

ksa.jashnfoods.com

جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي

كتالوج المنتج



مسح ل
معلومات أكثر



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



أبيض هندي
(عُثْر) أرز بسمتي

حبوب طويلة ورفيعة، معتقة بشكل مثالي للحصول على راحة وطعم لذيين. لونه الأبيض يكمل أي طبق جانبي، مما يجعله فاتح للشهية. يتناسب جيداً مع اللحوم والخضروات والبقوليات.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



بلونه الكريمي
أرز مزة سيلا بسمتي

أرز مزة هندي بسمتي هو أرز رفيع وعطري من شبه القارة الهندية. مع لون الكريمي، يتناسب جيداً مع اللحوم والمأكولات البحرية والخضروات، ويقدم مذاقاً لا يقارن.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



بسمتي - ذهبي
أرز مزة سيلا هندي

تتم زراعة هذا الأرز وسلقه وتعبئته في الهند. عملية السلق الطبيعية تمنحها لونا ذهبياً، مما يعزز قيمتها الغذائية وطعمها المميز. إنه مثالي لأطباق البخاري والمندي.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



بسمتي أبيض
أرز بسمتي

استمتع بمذاق الأرز البسمتي الأبيض البنجابي من أجود حقول البنجاب بالهند. يعتبر العطر العطري والحبوب النحيلة مثالية للأطباق الشهية مثل البرياني والبولاو والأرز المقلي والمزيد.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



بسمتي كلاسيك
أرز جاشن

أرز جاشن كلاسيك هو نوع غريب من الأرز البسمتي. قوامه الناعم، وحبوبه البيضاء الرفيعة، وطعمه العطر يجعله مثالياً لتناول وجبة صحية في أي وقت من اليوم.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



بسمتي - برياني
أرز جاشن

استمتع بالمذاق المميز للبرياني اللذيذ مع الأرز البسمتي المعتق. الحبوب الطويلة والنحيلة غنية بالطعم والملمس والرائحة.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي



بسمتي - سوپر
أرز جاشن

يعتبر الأرز البسمتي متعدد الاستخدامات وطويل الحبة والمعتق مثالياً لجميع وصفات البحر الأبيض المتوسط مثل روزينو الإيطالي، بابلا الأسباني، وغيره.



جاشن
Jashn
أجود أنواع الأرز البسمتي

نحن متميزين عن البقية بحيث أن الابتكار والذوق هو المبدأ التوجيهي لدينا. إنه يدفعنا إلى الهوس بكل حبة أرز ويدفعنا إلى تجربة نكهات جديدة والتعرف على الثقافات المختلفة. عندما يتعلق الأمر بالأصناف وعوامل التذوق وإعداد الوصفات، فلدينا ما يناسب الجميع. وفي جاشن، نحن نؤمن إيماناً راسخاً بأن كل التفاصيل الصغيرة نحو النجاح في الحياة يتطلب جاشن، ولا يكتمل جاشن بدون الطعم الشهي



ksa.jashnfoods.com

ksa.sales@jashnfoods.com

ksa.jashnfoods.com